
Protokół nr 20 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej,  
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 

która odbyła się w dniu 23 kwietnia 2008 roku 
 

 
O godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska, 

przywitała wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu – nieobecni: R.Korotko, J.Orłowski, J.Sowińska) przedstawiła porządek 
obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Burmistrza z realizacji Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii. 

5. Ochrona i zapobieganie likwidacji zbiorników wodnych na terenie Miasta Marki. 
6. Ocena stanu dróg  w naszym mieście po zimowym użytkowaniu. 
7. Omówienie wyników kontroli, przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny Komisji  

ds. ustalenia zgodności wydatków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej. 

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zgłosiła wnioski o rozszerzenie porządku 
obrad o następujące punkty (przed sprawami różnymi) : 

1) Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

2) Wybór Przewodniczącego Komisji, Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska, 

3) Przygotowanie Konkursu „Marki w zieleni”. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie wniosku 1) w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad Pkt. 8. pt. „Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji 
Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Środowiska” oraz Pkt. 9. pt. „Wybór Przewodniczącego Komisji, Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska”. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 4 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 5 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie wniosku 3) w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad Pkt. 10. pt. „Przygotowanie Konkursu „Marki w zieleni””. 
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Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 9 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Burmistrza z realizacji Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii. 

5. Ochrona i zapobieganie likwidacji zbiorników wodnych na terenie Miasta Marki. 
6. Ocena stanu dróg  w naszym mieście po zimowym użytkowaniu. 
7. Omówienie wyników kontroli, przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny Komisji  

ds.  ustalenia zgodności wydatków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej. 

8. Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

9. Wybór Przewodniczącego Komisji, Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska, 

10. Przygotowanie Konkursu „Marki w zieleni”. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Burmistrza z realizacji Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 
 
Pełnomocnik Burmistrza  ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  Ewa 
Motyczyńska zaprezentowała Sprawozdanie Burmistrza z realizacji Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Pkt 5. Ochrona i zapobieganie likwidacji zbiorników wodnych na terenie Miasta Marki. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej 
Kalinowski przedstawił problematykę dotycząca zbiorników wodnych na terenie gminy  
w odniesieniu do obowiązujących przepisów i możliwości jakie z tych przepisów wynikają; 
powiedział również, że na terenie gminy obecnie jest ok. 10 zbiorników wodnych; znaczna 
część, nieistniejących już zbiorników powstała w wyniku działalności gospodarczej – 
eksploatacja kopalin, a po zakończeniu prac zostały zrekultywowane (zbiorniki zlokalizowane 
na terenach prywatnych). 
 
W wyniku dyskusji, w której głos zabrali radni: Jan Orłowski, Paweł Chojnowski, Jacek 
Orych oraz Burmistrz Janusz Werczyński i Naczelnik Andrzej Kalinowski, ustalono,  
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że zostanie przygotowany wykaz zbiorników wodnych usytuowanych na obszarze miasta 
Marki. 
  
Pkt 6. Ocena stanu dróg  w naszym mieście po zimowym użytkowaniu. 
 
p.o. Naczelnika Wydziału Zarządu Dróg Adam Stachoń omówił stan dróg o nawierzchni: 
gruntowej, wzmocnionej kruszywem, utwardzonych frezem asfaltowym, mineralno – 
bitumicznej, a także oznakowanie pionowe i poziome dróg. 
Informacja w formie pisemnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński podkreślił, że sieć dróg w Markach jest najdłuższą siecią 
drogowa w Powiecie Wołomińskim – łącznie to ponad 300 km sieci dróg wyznaczonych 
planami zagospodarowania przestrzennego. 
   
W dyskusji głos zabrali radni: Jan Orłowski, Paweł Chojnowski, Tadeusz Pasternak, Grzegorz 
Młodzianowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński i Naczelnik Adam Stachoń. 
 
Pkt 7. Omówienie wyników kontroli, przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny Komisji ds.  
ustalenia zgodności wydatków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. 
 
Kopia protokołu z dnia 27 lutego 2008 roku Zespołu Kontrolnego Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska ds. ustalenia zgodności 
wydatków Gminnego Fund uszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zgłosił uwagi do wniosków pokontrolnych dotyczących 
rozbieżności w wydatkach z Funduszu. Podkreślił, że wskazana jako „rozbieżność” pozycja 
27 w załączniku to standardowe, zgodne z prawem postępowanie.  
 
Komisja ustaliła, że autorzy protokołu pokontrolnego wprowadzą poprawki do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu  z dnia 27 lutego 2008 roku Zespołu Kontrolnego Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska z uwzględnionymi 
poprawkami. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 7 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
 
Komisja przyjęła protokół Zespołu Kontrolnego. 
 
Pkt 8. Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Brzozowska złożyła rezygnację z pełnienia funkcji 
Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Środowiska i podziękowała obecnym za dotychczasowa współpracę. 
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Na wniosek członków Komisji Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
rezygnacji Przewodniczącej Komisji. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem rezygnacji – 6 
przeciw – 3 
wstrzymujących się – 0 
 
Rezygnacja Przewodniczącej Komisji Elżbiety Brzozowskiej została przyjęta. 
 
Ustalono, że dalsze obrady poprowadzi Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska.  
 
Pkt 9. Wybór Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zarządziła zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji. 
 
Radny Paweł Chojnowski zgłosił radnego Jacka Orycha. 
 
Radny Marek Szczepanowski zgłosił radnego Ryszarda Korotko. 
 
Radny Marek Szczepanowski złożył wniosek o przełożenie wyboru Przewodniczącego 
Komisji do następnego posiedzenia ze względu na nieobecność na posiedzeniu Komisji 
radnego Ryszarda Korotko.  
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie wniosku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 9 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Wybory Przewodniczącego Komisji odbędą się na następnym posiedzeniu Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Pkt 10. Przygotowanie Konkursu „Marki w zieleni”. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska przypomniała regulamin Konkursu „Marki w zieleni”, 
skład jury oraz propozycję radnego Macieja Grabowskiego dotyczącą przeprowadzenia 
Konkursu w dwóch etapach (I etap – czerwiec, II etap – sierpień, wrzesień). 
Członkowie Komisji zwrócili uwagę, że konkurs „Marki w zieleni” powinien być bardziej 
rozreklamowany. 
 
Pkt 11. Sprawy różne. 
 
1.Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska przedstawiła pismo Starosty Powiatu 
Wołomińskiego, w którym proponuje wspólne dofinansowanie przedsięwzięć niezbędnych  
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do usprawnienia działalności Szpitala Powiatowego w Wołominie (kopia pisma stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu) oraz zestawienie za 2006 rok, dotyczące liczby pacjentów  
z poszczególnych gmin Powiatu hospitalizowanych w Wołominie – Marki 200 osób 
(zestawienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja jednogłośnie rekomenduje utrzymanie 
dofinansowania dla Szpitala Powiatowego w Wołominie na poziomie roku 2007 tj. 20 tysięcy 
złotych. 
 
2. Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska przedstawiła pismo Zastępcy Burmistrza w sprawie 
zgłoszenia 2 - 4 przedstawicieli Komisji do jury konkursu ekologicznego pod hasłem 
„Spalasz – Trujesz, Segregujesz – Zyskujesz” (kopia pisma stanowi załącznik nr 7  
do protokołu). 
 
Do udziału w jury konkursu zgłosili się: 
Radna Elżbieta Brzozowska 
Radny Maciej Grabowski 
Radny Jacek Orych 
 
Pkt 12. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1400 Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zamknęła posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
        Przewodnicząca  Komisji 
 
           Elżbieta Brzozowska 
 
 


